

76

## CORNUT

33-01797-13 · Db/H (k.Sch.w.) · \*16.05.2013  
 Z.: Michael Schwarz, Wolfhagen  
 B.: ZG Michael Schwarz, Wolfhagen

Das Pedigree von **Cornut** ist die Partitur einer Hymne auf die internationale Spitzen-Springpferdezucht gleich. **Cornet Obolensky** und **Baloubet du Rouet** sind in aller Munde und gehören zu den auserwählten wahrhaftigen Königen der Parcourswelt. **Landlady** stellte das Elite-Fohlen'03 **Quiche Lorraine** v. **Quidam de Revel**. Aus dem Mutterstamm: der S-Klasse Parcoursrack **Copenhagen TM/ Kevin Staut/F**.

**Cornut's** pedigree is the score of a hymn praising top, international jumper breeding. **Cornet Obolensky** and **Baloubet du Rouet** are the stallions everyone is talking about and belong to the elite group of real kings in the show jumping world. **Landlady** produced an Elite foal in 2003, **Quiche Lorraine** by **Quidam de Revel**. From the dam line: the advanced (S) level, master show jumper, **Copenhagen TM/ Kevin Staut/F**.



**Cornet Obolensky**

Baloudera